
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 26. april 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BR

Mener ministeren i lighed med finansministeren, at effekten af kontanthjælpsloftet står

mål med indgrebet i lyset af, at blot 450 fuldtidspersoner er kommet i job som følge af

kontanthjælpsloftet, mens 10.500 flere børn er kommet under fattigdomsgrænsen alene i

2016?

Der henvises til artiklen »Rapport: Kontanthjælpsloft har sendt 450 personer i job« på

DR.dk den 25. april 2019 og artiklen »Regeringens kontanthjælpsreform har haft 'meget

lille effekt'« i Information den 26. april 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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1/1

Beskæftigelsesudvalget 2018-19
BEU Alm.del -  Samrådsspørgsmål BR

Offentligt


